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3. 6. Prodin JUDr. Krpaty – jednání s projektantem společnosti Prodin a pověřencem OD 

panem Kutílkem. Předmětem schůzky byla možnost úpravy projektu ulice JUDr. Krpaty na 

jednosměrnou variantu, čímž získáme několik dalších parkovacích míst. 

4. 6. Městská policie p. Kvaš – setkání se zástupcem městské policie ve vnitrobloku K 

Polabinám x Palackého třída a hledání optimálního místa pro umístění kamery. 

5. 6. Rada MO – viz zápis rady. 

6. 6. Předávání cen Prokopa Diviše – předávání cen studentům SPŠE Pardubice. 

7. 6. Koordinační schůzka k projektu zeleně u AFI a Kolfu – řešení technických záležitostí 

v projektu. 

10. 6. Lokalita za OC Grand – jednání na městě se zástupci PSN o budoucí rekonstrukci 

prostoru mezi OC Grand a novým parkovacím domem. Zástupci PSN nabídli spoluúčast na 

případné rekonstrukci. 

11. 6. Schůzka s DDM Alfa a Beta – setkání s řediteli domů dětí a mládeže nad přípravou 

programu dětského dne našeho obvodu. 

12. 6. VAK – jednání o koordinaci probíhajících rekonstrukcí v ulicích Gebauerova a JUDr. 

Krpaty. 

12. 6. Jednání k problematice parkování v ulici Bratranců Veverkových – jednání s 

odborem dopravy, ředitelem ZŠ a městskou policií. Jednání bylo vyvoláno jako reakce na 

časté stížnosti občanů na živelné parkování rodičů u ZŠ. Na jednání padlo několik návrhů 

řešení, avšak většina z nich byla technicky nepřijatelná. Městská policie přislíbila dočasně 

zvýšený dohled v lokalitě. 

12. 6. Koncepce dopravy – jednání na odboru dopravy ohledně výše parkovacího poplatku v 

lokalitách, kde se nově zavádí placené stání. 

16. 6. Galavečer Jazz Dance Open – účast a předávání cen v rámci galavečeru, jehož byl 

městský obvod partnerem. 

17. 6. Čištění třídy Míru – oslovila nás společnost s nabídkou laserového čištění veškerých 

pevných povrchů. Se společností jsme se dohodli na ukázce v rámci třídy Míru. Ukázka 

dopadla dobře a nyní čekáme na cenovou nabídku případné realizace. K ukázce byli přizváni i 

zástupci města. 

17. 6. Fontána Bubeníkovy sady – setkání s autorem fontány, diskuze nad odborným 

posudkem a dalším osudem fontány. Autor díla by rád zachoval tento prvek, ale připouští, že 

čas se na fontáně podepsal. Uvedení fontány do provozuschopného stavu vyžaduje rozsáhlou 

rekonstrukci včetně vytvoření základů pod částí fontány a přebudování zastaralé vodní 

technologie. Postupujeme tedy další kroky, abychom získali představu o přesném rozsahu a 

možných nákladech na rekonstrukci. 



20. 6. Areál Štrossova – setkání s městskou policií ohledně úpravy dopravního značení a 

vytvoření bezpečnostních prvků v areálu veterinární stanice v ulici Štrossova. Jedná se o 

úpravu výjezdu z podzemního parkoviště, uzavření dočasného výjezdu a úpravu parkování v 

areálu. 

 


